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O echipa a CJ va verifica fiecare lucrare in parte Pentru lucrarile care sunt demarate in aceasta
perioada in judet exista alocata o suma de peste 80 milioane de euro. Sunt bani multi pe care
administratia judetului vrea sa fie utilizati in legalitate, pentru ca europenii sa nu aiba niciun
motiv sa retraga o parte din bani pentru neconformitate sau neeligibilitate. “Avem lucrari
importante ce se executa din fonduri europene, iar etapele sunt foarte riguroase. Trebuie sa ne
asiguram ca am luat toate masurile pentru a nu ne trezi pe parcursul derularii lor ca exista
cheltuieli neeligibile ”
, a declarat presedintele Consiliului Judetean, Mircea Man. 

In acest sens au fost impartite responsabilitatile pentru vicepresedintii Calin Matei (economic) si
Emil Marinescu (tehnic). De asemenea, de la directiile tehnica si economica vor fi desemnate
echipe care vor verifica fiecare act in parte. La fiecare proiect mai mare de un milion de euro,
din comisie vor face parte cate trei consilieri, pentru ca totul sa fie transparent si sub control. 

  

Cinci proiecte in derulare

La aceasta data, in judet se afla in lucru cinci proiecte de mare amploare. Este vorba despre
Drumul Baia Sprie-Barsana, modernizarea Spitalului Judetean, reabilitarea Bastionului
Macelarilor, circuitul bisericilor din lemn si gestionarea deseurilor menajere. “Pericolul in
derularea acestor lucrari consta ca la un moment dat se pot gasi cheltuieli neeligibile. Nu stiu
daca atunci va fi benefica initiativa gasirii unor vinovati si de aceea propun astfel de masuri
pentru a nu ajunge in situatia sa riscam bugetul judetului. Acestea nu sunt gandite pentru a se
gasi o acoperire in caz ca ceva nu functioneaza normal, ci de a preveni astfel de situatii pentru
ca, odata implicate mai multe persoane in aceste proiecte, neregulile pot fi observate mult mai
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rapid. Responsabilitatea fiecaruia trebuie sa primeze
”, a precizat Mircea Man. 

“Foarte multi dintre consilierii judeteni si nu numai vin la presedinte sau vicepresedinti si se
intereseaza de anumite lucrari. Am considerat ca este mai bine sa cream aceste echipe pentru
a afla la fata locului in ce stadiu se afla un proiect sau altul. Astfel nu vor mai fi niciun fel de
suspiciuni. Este foarte corect ce a propus presedintele Mircea Man si este o ultratransparenta ”,
a declarat vicepresedintele CJ, Calin Matei.

 sursa: informatia-zilei.ro
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